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PROGRAM SCHŮZE

1) Zahájení zasedání a seznámení s programem schůze a jeho 
schválení

2) Informace ze školy od paní ředitelky
3) Čerpání rozpočtu 2023/2024
4) Stav příspěvků a bankovního účtu
5) Sociální fond – převod financí
6) Činnost rady rodičů
7) Školní zahrada – stav projektu
8) Témata k diskusi – různé
9) Plán příštího zasedání – 4.6. 2024

Aneta Janíčková



Informace ze školy

► Aktuální Informace od paní ředitelky 

► Mgr. Bc. Andrea Kroftová

Mgr. Bc. Andrea Kroftová



Čerpání 
rozpočtu

Lenka Neuvirtova



Stav příspěvků a bankovního účtu

► Stav bankovního účtu je k dnešnímu dni:  721 360,49 CZK 
► 500 tis. převedeno na spořící účet

►  Na příspěvcích do dnešního dne přišlo 360 tis.
► zaplatilo 725 rodičů

Lenka Neuvirtova



Stav sociálního fondu

► Zůstatek sociálního fondu k 31.7.23  4 996,70

► příjmy   3 100,00

► výdaje 10 647,00

► Zůstatek sociálního fondu k 1.2.24 -2 550,30

► Výdaje:

► obědy -10 647

Lenka Neuvirtova

POTŘEBA PŘEVÉST URČITOU ČÁSTKU Z BĚŽNÉHO ÚČTU – HLASOVÁNÍ??? 



Činnost rady rodičů

► Zahrada
► Minigranty
► Turnikety
► Jednorázové návleky
► Náhrada p.u.Svobodu 
► Aplikace strava pro iPhone
► Bufet

Aneta Janíčková



Zahrada

► Probíhá zpracování dokumentace k nádrži na dešťovou vodu – zpracovává projektant 
spolu s vyřízením stavebního souhlasu.

► Podané další granty – výsledky se dozvíme na jaře.

► Instalace nádrže proběhne v létě

► Postupně chceme zahradu dále vylepšovat podle koncepce

– co nejvíce aktivit chceme realizovat s dětmi

- některé věci by bylo potřeba zvládnout s rodiči – brigáda na jaře

Jana Knappová



Minigranty

► Přemýšlíme, proč se moc nevyužívají? 

► Potřeba větší propagace či malá informovanost? 

→ Na nástěnku umístíme vzor žádosti, aby se žáci nebáli složitosti?? 

► Potřeba koordinátora? 

→ z řad učitelů?

► Málo inspirace? 

→ Nemusí to být věci hmotné, ale i vzdělávací – společný výlet do muzea – jen najít 
správné odůvodnění – např. stmelení kolektivu

► Aneta J. půjde na žákovský parlament žákům granty připomenout

Aneta Janíčková



Návleky

► V nejbližší době zakoupíme jednorázové návleky

► Budou k dispozici na vrátnici – když si někdo zapomene klíče od skříňky – aby neběhal 
po chodbách bos

Aneta Janíčková



Bufet

► Poptávka by byla velká 

► Zjišťujeme podmínky

► Doufáme, že děti nebudou tolik využívat obchody v okolí s méně vhodným sortimentem

Aneta Janíčková



Témata k diskusi – různé
Plán příštího zasedání – 2024


